

<p style="text-align: center;">Terms and Conditions FRAME x Samsung Offer</p>	<p style="text-align: center;">الشروط والأحكام عرض سامسونج x FRAME</p>
<ul style="list-style-type: none"> • These Terms and Conditions comprise 'The 'FRAME x Samsung offer' (the "Offer") where customers may be able to use a promotional code from Samsung to avail of a limited edition FRAME bundle box when purchasing a Galaxy Z Flip4 (the "Product(s)") in the Samsung online store. • This Offer is valid from the 5 July 2023 until the 26 July 2023 ("Offer Period"). • This Offer is only applicable when purchasing the Products from the Samsung online store (https://shop.samsung.com/ae) ("E-Store") in the United Arab Emirates ("Territory") • The Offer can be availed of by customers by inputting a promotional code ("Promo Code") at the checkout phase in the E-Store • The Promo Code is valid for a one-time purchase per user/account only. • The limited edition Galaxy Z Flip4 x FRAME Limited Edition Package ("Bundle Box") will include two (2) Galaxy Z Flip 4 phone cases, one (1) pouch bag, one (1) t-shirt and one (1) fishnet packaging only. A limited number of units of the Bundle Box will be available during the Offer Period. • The Bundle Box and/or colours, styles and sizes (as applicable) of any of the items included in the Bundle Box are pre-selected and not modifiable by the customer and shall be subject to availability. • Promo Code Receipt To receive the Promo Code, customers must go to the buy page of the Product on the E-Store and select their preferred specifications of the Product and add the Product to the cart. Customers will then input the Promo Code given to them on the Promo Code section and checkout. 	<ul style="list-style-type: none"> • تشمل هذه الشروط والأحكام على عرض سامسونج x FRAME ("العرض") حيث يمكن للعملاء إستخدام رمز القسيمة من سامسونج للحصول على عروض حصرية ل FRAME Galaxy Z Flip4 bundle box عند شراء ("المنتجات"). • هذا العرض ساري من 5 يوليو 2023 وحتى 26 يوليو 2023 ("فترة العرض") .. • هذا العرض متوفر فقط عند القيام بشراء المنتجات من متاجر سامسونج على الإنترنت https://shop.samsung.com/ae ("المتاجر عبر الأنترنت") في الإمارات العربية المتحدة ("الإقليم"). • يمكن للعملاء الاستفادة من العرض عن طريق إدخال رمز القسيمة ("رمز القسيمة") عند مرحلة الخروج من المتجر عبر الإنترنت. • رمز القسيمة صالح لعملية شراء واحدة لكل عميل. • الإصدار المحدود من Galaxy Z Flip4 x FRAME الإصدار المحدود ("صندوق الحزمة") سيتضمن عدد (2) غطاء لهاتف Galaxy Z Flip 4 ، وحقيبة واحدة (1) ، وقميص واحد (1) وواحد (1) تغليف شبكة صيد السمك فقط . سيتوفر عدد محدود من وحدات صندوق الحزمة خلال فترة العرض. • صندوق الحزمة و / أو الألوان والأنماط والأحجام (حسب الاقتضاء) لأي من العناصر المضمنة في صندوق الحزمة محددة مسبقاً ولا يمكن تعديلها من قبل العميل وتخضع للتوافر. • إيصال رمز القسيمة لتلقي الرمز الترويجي ، يجب على العملاء الانتقال إلى صفحة شراء المنتج في المتجر الإلكتروني وتحديد المواصفات المفضلة لديهم للمنتج وإضافة المنتج إلى سلة التسوق .سيقوم العملاء بعد ذلك بإدخال رمز القسيمة الممنوح لهم في قسم رمز القسيمة والدفع.

• **Promo Code Redemption**

The redemption of the Promo Code can only be done upon the purchase of the Product through the E-Store.

• The Offer and/or the Bundle Box and/or the Promo Code shall at all times be subject to availability and may not be provided to all customers purchasing the Products.

• The Offer and/or the Promo Code is not applicable to any other Samsung product, other than the Product, and it is not refundable, returnable or exchangeable for cash or any other content, product or service provided by Samsung.

• The items contained in the Bundle Box are not refundable, returnable or exchangeable for cash, or any other similar item, product or service provided by Samsung.

• The Offer and/or the Bundle Box and/or the Promo Code are subject to change and update at any time at Samsung's sole and absolute discretion.

• This Offer and/or the Promo Code cannot be combined with any other ongoing or future offer/promotion, and is not transferable.

• Samsung will not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with the redemption of the Promo Code, the usage of this Offer, the Bundle Box or the customer's inability to avail of the Offer and/or the Bundle Box and/or the Promo Code.

• Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Offer or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Offer Period.

• **استرداد رمز القسيمة**

لا يمكن استرداد الرمز الترويجي إلا عند شراء المنتج من خلال المتجر الإلكتروني.

• يتم منح العرض و/أو صندوق الحزمة و/أو رمز القسيمة بحسب التوافر فقط وقد لا يتم منحهم لجميع العملاء الذين يقومون بشراء المنتجات.

• إن العرض و/أو رمز القسيمة غير قابل للتحويل إلى منتج آخر ولا يمكن استرداده أو استبداله بمحتوى أو خدمة أخرى تقدمها شركة سامسونج.

• العناصر الموجودة في صندوق الحزمة غير قابلة للاسترداد أو الاسترجاع أو الاستبدال نقدًا أو أي عنصر أو منتج أو خدمة أخرى مماثلة تقدمها سامسونج.

• يخضع العرض و/أو صندوق الحزمة و/أو رمز القسيمة للتغيير والتحديث في أي وقت من قبل السلطة التقديرية المطلقة لسامسونج.

• لا يمكن الجمع بين هذا العرض و/أو رمز القسيمة بأي عرض ترويجي أو مستقبلي آخر، كما ولا يمكن تحويله.

• لن تكون سامسونج مسؤولة أمام العميل عن أي خسارة و/أو أضرار من أي نوع من أي نوع، تتكبدها فيما يتعلق باسترداد رمز القسيمة، أو استخدام هذا العرض، أو صندوق الحزمة أو عدم قدرة العميل على الاستفادة من العرض و/أو صندوق الحزمة و/أو رمز القسيمة.

• يحق لشركة سامسونج وفقًا لتقديرها الخاص والمطلق إنهاء العرض أو تعديله أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض.

<ul style="list-style-type: none">• By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to their participation in this Offer, shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the United Arab Emirates and such disputes shall be resolved by the competent courts of the Emirate of Dubai, United Arab Emirates.	<ul style="list-style-type: none">• من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كان طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بالمشاركة في هذا العرض، سوف يخضع للقوانين والأنظمة المعمول بها في الإمارات العربية المتحدة وتحل هذه النزاعات من قبل المحاكم المختصة في دبي، الإمارات العربية المتحدة.
--	--